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Referat brugerrådsmøde         
 
Dato: Onsdag den 5. december 2012 kl. 09.30 
 
Deltagere:       Anders, Britta, Børge, Christian, Erik, Inger, Jakob, Jørgen, Kirsten, 

Peder 
 
Fraværende: Gertrud, Rita 
 
Referent: Christian 
 
Dagsorden   Referat 
 
1.   Godkendelse af dagsorden 

 
Dagsordenen blev godkendt 

 
2.   Godkendelse af referat fra sidste 

brugerrådsmøde 
 
 
3.   Nyt fra formanden 

•   Stenslibning 
 
 

•   Fodterapeut 
 
 
 
 
 

•   Styr på værdigenstande 
 
 

•   Toftens alarmsystem 
 

4.   Nyt fra Rita 
•   Næste IT projekt for andre 

huse 
 

 
5.   Datastuen 
 
 
6.   Siden sidst 

•   Dialogmøde 
 

 
Referat blev godkendt. Der havde dog indsneget sig en fejl 
under punkt 3, idet ”Kolding Koret” blev omtalt. Sangko-
rets korrekte navn er ”Kolding Bykor”. 
 
 
Stenslibning genoptages som en aktivitet for mænd. Se 
også punkt 12. 
 
Fodplejer må hænge sit kort op på opslagstavlen, men vi vil 
gerne have en terapeut. Vi går ind for, at en af Stine anbe-
falet kollega overtager arbejdet. Husleje kender vi ikke til, 
det virker urealistisk at opkræve husleje for ca. en times 
brug om ugen. 
 
Det blev besluttet, at computere m.v. anbringes i skab i 
billardrummet. Anders, Erik og Inger står for flytningen. 
 
Toftens alarmsystem tages op når Rita er til stede. 
 
 
 
Nørderne foreslår sidste halvdel af januar. Det præcise tids-
punkt fastlægges i samarbejde med Rita.  
 
Der er tilmeldt 57 kursister til start på to hold efter nytår. 
Der er truffet aftale med to nye hjælpere. Kursusstart 8. og 
9. januar. 
 
Jørgen gjorde rede for mødets indhold og forløb. Robot-
støvsuger, robot toilet, spisemaskine fyldte meget på mø-
det; men det var et interessant møde. 
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7.   Køkkenet 
 

 
8.   Opfølgning fra sidste møde 

•   Hvem påtager sig instruktør-
rollen for Wii? 

 
9.   Økonomi 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
10.  PR gruppen 

•   Ugeavisen har været på be-
søg ved vores pilotprojekt for 
andre huse 

 
•   Rettelse til publikationen 

”Bliv dus med computeren” 
 
 

11.  Evaluering af afholdte arrange-
menter 
•   Trolden Bryghus den 22.11. 

 
 
 

•   Juledekorationer den 29.11. 
 
 

•   Advent den 2.12. 
 
 
 

•   Julefrokost den 4.12. 
 
12.  Kommende arrangementer 

•   Julebanko den 10.12. 
 
•   Luciaoptog og pakkespil den 

13.12. 

 
Det bliver nødvendigt med en ny hjælper om tirsdagen. 
Bortset fra det kører køkkenet på skinner. 
 
 
Anders spørger Bodil om hun vil overtage styringen af Wii 
spil. 
 
Toftens økonomi 
Kassebeholdning                                           kr.   3.537,00 
Bankbeholdning                                             kr. 79.679,00 
Aktiver                                                           kr. 83.216,00 
 
Madsalg                              kr. 86.763,00 
Betalt mad  kr. 62.577,00 
Ikke betalt   kr. 10.323,00   kr. 72.900,00 
Overskud                              kr.13.863,00 
 
 
Ugeavisen har været ude at fotografere vores IT projekt. Se 
billede og seniorbrevkasse i ugeavisen i uge 49. 
 
 
Der har indsneget sig en fejl i Seniorforvaltningens publi-
kation ”Bliv dus med en computer”. På side 9 skal der stå 
”ja” under Toften i rækken holdundervisning. 
 
 
 
Aflyst. Arrangementet havde ikke den appel til Bramdrup-
dams ældre mænd, som vi havde håbet. Det er et problem at 
få aflysninger kommunikeret ud. 
 
Arrangementet var godt besøgt. 18 deltagere, dekoratio-
nerne er meget smukke. 
 
Mere end 100 gæster. For mange høvdinge. Forvirring om 
forløbet. Det kan blive et godt arrangement, når det bliver 
organiseret mere professionelt. 
 
70 deltagere til julefrokost. Præsten bør inviteres. Maden 
var fin. 
 
 
Julebanko er under kontrol. 
 
Luciafesten er under kontrol. 
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•   Strandtur 
 
•   Generalforsamling den 28.1. 

 
 
 
 
 
13.  Bordet rundt 

Styres af Laurits. Formål, at finde sten til stenslibning. 
 
Inga stiller ikke op. 
Jens stiller op til brugerrådet 
Bodil stiller op som suppleant 
Børge stiller op som revisor 
Chr. Er referent ved generalforsamlingen 
 
Børge foreslår curling som ny aktivitet. 
 
Anders har fået bevilget penge til porto i forbindelse med 
information til de næste hold IT kursister. 
 
Driftstilskud er søgt og kommunen har kvitteret for modta-
gelsen. Vi får besked, når ansøgningsfristen er udløbet. 

 
Næste brugerrådsmøde onsdag den 9. januar kl. 09.30 
Kaffe: Gertrud og Jørgen 


